

《单词百科:undermining是什么意思?undermining怎么发音?undermining的解释和用法》

英语单词undermining是什么意思?undermining怎么读?undermining怎么发音?简答网为您整理了undermining的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



undermining怎么读

undermining的读音: ['nd ma n ŋ]

undermining的意思

1、v.在某物下挖洞或挖通道(undermine的现在分词);侵蚀...的基础;暗中破坏;逐渐削弱;

undermining的双语例句

1、The blunder made the underground instrument undergo an undermining the

thunderbolt.

这个失策让地下仪器经受了一次雷电之破坏.

2、 They found his questions irritating and blatantly undermining to the manager.

大家觉察到了问题中的暗刺,并且识破了他的用心.

3、 Aid competes with Haitian-produced food and so risks undermining an economic recovery.

国际粮食援助会与海地土产粮食产生竞争,有削弱经济复苏的风险.

4、 Here , the mucosa shows ulceration and undermining by an extensive neutrophilic exudate.

粘膜显示有溃疡和广泛的中性粒细胞渗出物引起的破坏.

5、 Regrettably, some people are knowingly undermining the harmony.

遗憾的是有人还在明知故犯.

6、 Political pressures on the South African Broadcasting Corporation are undermining its independence.

南非广播公司(South African Broadcasting Corporation)受到的政治压力正在削弱其独立性.

7、 Undermining this argument are continuing record iron-ore imports and steel output volumes.

不过,中国连创新高的铁矿石进口和钢铁产量削弱了这一观点的说服力.

8、 Nothing will boob-trap your success more quickly than undermining your self-esteem .

使用任何方法破坏你的成功,也不如毁掉你的自尊来得快.

9、 Global trends are undermining the valuations of both companies.

全球趋势正在破坏这两家公司的估值.

10、 The blunder did the underground instrument undergo an undermining of the

thunderbolt.

那个失策让地下仪器经受了一次雷电的破坏.

11、Far from undermining this chivalry of age , the Chinese people have reinforced it.

对于老年人应受尊敬这一问题, 中国人远非贬损它,而是强调它.

12、The blunder made the underground instrument undergo an undermining of the thunderbolt.

这个失策让地下仪器经受了一次雷电的破坏.

13、Low natural-gas prices are also undermining the case for wind power.

低价的天然气也在逐渐削减风能源的力量.

14、Were they undermining him?

他们是不是在挖他的墙角?

15、Unfortunately, Beijing's actions are sometimes regarded as undermining its own apparent strategy.

不幸的是, 北京的行动有时被认为破坏了自己的明显战略.

以上是简答网为您整理的undermining怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于undermining的用法、undermining的释义、undermining的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/undermining>